
Lublin, 25.03.2018 

Beata Stepaniuk-Kuśmierzak 

Radna Rady Miasta Lublin 

Pan Krzysztof Żuk 

Prezydent Miasta Lublin 

za pośrednictwem 

Pana Piotra Kowalczyka 

Przewodniczącego Rady Miasta Lublin 

INTERPELACJA w sprawie budowy brakującej części ulicy 

Janiny Porazińskiej 

Szanowny Panie Prezydencie, mieszkańcy ulicy Janiny Porazińskiej zwrócili się do mnie z 

prośbą o interwencję w zakresie budowy brakującego fragmentu tej ulicy. Ze złożonego na moje ręce 

pisma mieszkańców przedmiotowej ulicy wynika, iż „omawiany odcinek drogi nie był przez Urzqd 

Miasta zakończony z uwagi, iż jeden z właścicieli działki nie oddał swojej części na budowę drogi. W 

zeszłym roku sytuacja uległa zmianie". Z uwagi na powyższe, zwracam się z pytaniem o szczegóły 

realizacji tego zadania, w szczególności szacunkową wycenę kosztów dokumentacji projektowej oraz 

budowy brakującej części ulicy. Po uzyskaniu tych informacji skorzystam z przysługujących mi jako 

radnej praw i wniosek o wybudowanie brakującego fragmentu ulicy Janiny Porazińskiej złożę w 

procedurze konstruowania budżetu naszego miasta na rok 2019. 

Jednocześnie w imieniu mieszkańców oraz własnym składam podziękowania za bardzo szybką 

reakcję w zakresie wyrównania i utwardzenia tego fragmentu drogi. 

Z poważaniem, 

 
  



J------ K-------          Lublin, 2018-03-14 

 ul. Janiny Porazińskiej --- 
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Krzysztof Żuk 

Prezydent 

Miasta Lublin 

Do wiadomości. 

Beata Stepaniuk — Kuśmierzak 

Radna Rady Miasta Lublin 

Szanowny Panie Prezydencie, 

Dotyczy: Budowy brakującej części ulicy Janiny Porazińskiei od strony ul. Ewy Szerburg Zarębiny 

My niżej podpisani mieszkańcy ul. Janiny Porazińskiej zwracamy się z prośbą o podjęcie 

niezwłocznych działań związanych z budową brakującej części drogi należącej do ul. Janiny Porazińskiej. 

Prośbę swą motywujemy tragicznym stanem przedmiotowego odcinka drogi. Droga jest 

nieutwardzona, dziurawa, brak mediów, w tym: studzienek teletechnicznych, kanalizacyjnych, 

oświetlenia. Brak oświetlenia stwarza niebezpieczeństwo dla naszych dzieci wracających ze szkoły w 

różnych godzinach, zwłaszcza w okresie jesienno – zimowym, kiedy wcześnie zapad zmrok. Ponadto brak 

oświetlenia w tej części osiedla sprzyja spotkaniom osób spożywających alkohol i zakłócających spokój 

mieszkańców. Od kilku lat samodzielnie utwardzamy naszą drogę z własnych środków finansowych, co 

nie powinno mieć miejsca. Ostatni raz droga zastała utwardzona przez mieszkańców wiosną ubiegłego 

roku. Po deszczach ponownie pojawiły się dziury, a wraz z nimi błoto. Ze względu na brak odwodnienie 

tłuczeń i piasek jest wymywany. Ciągłe utwardzanie drogi w ten sposób generuje koszty, nie dając 

pożądanych efektów. 

Omawiany odcinek drogi nie był przez Urząd Miasta zakończony z uwagi, iż jeden z właścicieli 

działki nie oddał swojej części na budowę drogi. W zeszłym roku sytuacja uległa zmianie. W związku z 

tym zwracamy się z prośbą aby dokończyć ten odcinek drogi z mediami, chodnikiem oraz oświetleniem. 

Do czasu podjęcia właściwych prac prosimy aby odcinek drogi szutrowe ulicy Janiny Porazińskiej wjazd 

od strony ul Ewy Szerburg-Zarębiny do nieruchomości nr 32 A włącznie, wysypać drogę tłuczeniem, 

wyrównać i utwardzić tak żeby nadawała się do użytku. Oczekując odpowiedzi liczymy na zrozumienie i 

pozytywne rozpatrzenie naszej petycji. 

Z wyrazami szacunku 

J---- K-------- 

Przedstawiciel mieszkańców ul. Janiny Porazińskiej i sąsiednich ulic 

 

(podpisy mieszkańców i właścicieli nieruchomości przy ul. Janiny Porazińskiej i okolic 

wnioskujących o budowę brakującej części ulicy) 


